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Sammanfattning 

Kungsholmens stadsdelsnämnd behandlade den 24 maj 2012 ett medborgarförslag 

om simhall i Rålambshovsparken. Förslagsställaren vill att det där byggs en till-

gänglig simhall/träningsanläggning för stadens medborgare i allmänhet och kungs-

holmsborna i synnerhet. Ärendet har, i enlighet med stadsdelsförvaltningens för-

slag, överlämnats till idrottsnämnden för vidare handläggning. 

 

Idrottsförvaltningen kan hålla med förslagsställaren om att tillgången till inomhus-

bad och träningsytor för friskvård är begränsad på Kungsholmen. Det finns ett be-

hov av fler idrotts- och friskvårdsanläggningar inom främst innerstaden. Förvalt-

ningen ser av ekonomiska skäl ingen möjlighet att i dagsläget planera för någon 

helt ny bad- och friskvårdsanläggning. Med tanke på det omfattande upprustnings-
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behov som finns vid flera av stadens befintliga sim- och idrottshallar måste dessa 

prioriteras framför helt nya badanläggningar under de närmaste åren. 

 

Bakgrund 

Ett medborgarförslag rörande bygge av en simhall/träningsanläggning i Rålambs-

hovsparken inkom under april 2012 till Kungsholmens stadsdelsnämnd. Stadsdels-

nämnden beslutade den 24 maj 2012, i enlighet med stadsdelsförvaltningens för-

slag, att ärendet skulle överlämnas till idrottsnämnden för vidare handläggning, se 

bilaga. Förslagsställaren har senare inkommit med kompletterande skrivningar i 

samma ärende. 

 

Medborgarförslaget  

Förslagsställaren vill att det längst upp i Rålambshovsparken byggs en tillgänglig 

simhall/träningsanläggning för stadens medborgare i allmänhet och kungsholms-

borna i synnerhet. Förslagsställaren tänker sig badet som en ”crossover” mellan 

Eriksdalsbadet, Sturebadet och Astrid Lindgrens värld.  

 

Förslaget beskrivs som ett genomtänkt äventyrsbad med hög säkerhet, som är an-

passad för barn i alla åldrar med tema från Astrid Lindgrens värld samt med bas-

sänger för hopp, vågor, simundervisning, rehabilitering, vattengymnastik, babysim 

och motionssim. Därutöver önskar sig förslagsställaren friskvårdslokaler med gym 

och lokaler för gruppträning samt en servering med ett utbud av nyttig mat/mel-

lanmål för alla åldrar, tillgänglig för även icke badande/tränande, se bilaga. 

 

Ärendets beredning 

Ärendet har beretts av utvecklingsavdelningen. 

 

Idrottsförvaltningens synpunkter 

Idrottsförvaltningen kan hålla med förslagsställaren om att tillgången till inomhus-

bad och träningsytor för friskvård är begränsad på Kungsholmen. Det finns ett be-

hov av fler idrotts- och friskvårdsanläggningar inom främst innerstaden. Särskilt 

positivt ser förvaltningen på anläggningar och verksamheter som underlättar för 

barn och ungdomar att röra på sig i sin närmiljö. Då bad och idrott till sin natur är 

gemensamhetsskapande över generationsgränserna ser förvaltningen även positivt 

på möjligheten för olika generationer att bada och idrotta tillsammans, när sådana 

möjligheter ges. 

 

Förvaltningen ser av ekonomiska skäl ingen möjlighet att i dagsläget planera för 

någon helt ny bad- och friskvårdsanläggning. Med tanke på det omfattande upp-
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rustningsbehov som finns vid flera av stadens befintliga sim- och idrottshallar 

måste dessa prioriteras framför helt nya badanläggningar under de närmaste åren. 

 

Vad avser permanenta byggnader/anläggningar på den mark som föreslås i med-

borgarförslaget så krävs det även en planändring för att kunna anlägga ett bad på 

denna mark. 

 

_________ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Bilagor 

Bilaga: Kungsholmens stadsdelsnämnds beslut och ärende samt  

medborgarförslaget 

 


